
Medlemsmøte 18.03.2014      11 oppmøtte. 

Saksliste: 

1. ønske velkommen 

2. kort referat fra Harstad:  

3. utestående 

4. kontingent- starte løp… kan betales direkte 

5. forslag til rekruttering?  

6. skulle hatt en person til med i forumet Finnmarkstravet… 

7. Eventuelt 

Referat: 

1. Leder ønsket velkommen 

2. Leder refererte fra Harstad. 

3. De som har utestående ble bedt om å innbetale snarest. Siri sender giro til de det gjelder. 

4. En del medlemmer har ikke betalt kontingent for 2014, skal det startes i løp, må dette 

innbetales snarest. Ikke-betalende vil bli kastet ut av travlaget. 

5. – speedcart m/ dobbelsete: la andre prøve sitte på. Travbanen, KKN-dagene, storløp 

(Pinseløp og Barentstrav)                      

-sosial samling imellom travløpene. Vise folk at det skjer noe på travbanen 

-kjøp av ponni? Fordeler og ulemper. Samler både unger og foreldre. Ikke bare ungene må bli 

interessert, men foreldrene også. A-ponni kanskje for liten, mer aktuelt med B-ponni?   Har 

prøvd dette før og noen er redd for konflikter; foreldrene må engasjere seg. Må eventuelt 

gjøres grundig forarbeid slik at det ikke blir som sist.  Samlinger 2-3 ganger pr. mnd?  

-Monté: lite monteryttere. Samlinger for å trene, ikke bare øke premier.? Delte meninger. Få 

inn jenter fra ridemiljøet? Stilles krav?  Reglement har ingen krav til montéryttere, foruten 

15-års aldresgrense. Få med venner og tren for så å ri løp.  Hvis vi øker premier i monté vil 

kanskje hesteeier anstrenge seg litt mer for å få inn nye ryttere til trening og senere løp. 

-ponnimonté: har prøvd før, skal vi prøve igjen?  

6. Finnmarkstravet. Forum,  egen lukket side på FB. Skal lages finnmarkscup, går muligens på 

poeng, blir større pengepremie. Dette er ikke avklart enda. Trenger 2 personer til å delta her. 

Lav respons blant de fremmøtte for deltagelse. 

7. Eventuelt:  

 -Lakselvbanen : enda mye som gjenstår, mangler en del penger, men håper på oppstart 

høsten 2014. 


